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Πρακτικά Κοινοτικού Συμβουλίου Πισσουpίου σε συνεδρία που έγινε στα γραφεία του
Συμβουλίου στις 21/09/2017.
Ap. πρακτικών 22/2017.
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Παρακαθήμενοι
Ο κ. Πέτρος Φουτάς Γραμματέας

1. Επικύρωση πρακτικών

1.1 Έγινε ανάγνωση και έγκριση πρακτικών της 21ης συνεδρίας 2017 και στην συνέχεια
υπογράφηκαν από τα παρόντα μέλη πλην του κυρίου Κυριάκου Φουτά επειδ_ή δεν του
δόθηκε ευκαιρία να σχολιάσει επί αυτών κάτι που όφειλε να καταθέσει γραπτώς εκ των
προτέρων.

1.2 Στα απορρέοντα από τη συζήτηση των πρακτικών έχουμε τις ακόλουθες αποφάσεις:
Να σταλθεί επιστολή στους Κους. Τεχνικοί

- Σύμβουλοι και να τους ζητήσουμε αν ενδιαφέρονται από κοινού να συνεχίσουν την
ανάθεση που τους έγινε από 05/02/2007 για την επέκταση του σχεδιασμού εξωραϊσμού
της οδού Παλαιοσχολείου .Αν όχι θα προχωρήσουμε στην προκήρυξη διαγωνισμού με
τους όρους που ετοίμασε για το Κοινοτικό Συμβούλιο Πισσουρίου η Αναπτυξιακή
Λεμεσού.Να ερευνηθεί επίσης αν έχει πληρωθεί οποιοδήποτε ποσό για το εν λόγω έργο

1.3 Όσον αφορά την λίστα περιοχών για δεντροφύτευση ,κατόπιν εισήγησης του Κου Ανδρέα
Ρούσου εγκρίθηκε η ακόλουθη σειρά:

• Λευκή Ζώνη
• Πράσινο έναντι εστιατόριου «Xani»
• Χώρο Στάθμευσης Πολυδύναμου
• Παιδότοπος «Αντρούνιδες»

Σύlταξη: Πρόεδρος Κ.Σ. Πισσουρίου
Λάζαρος Λαζάρου
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2. Αναδιοpyάνωση Κοινοτικού Συμβουλίου
Ανοίγοντας την συζήτηση του θέματος ο Πρόεδρος έκανε σύντομη αναφορά σε 2 επιστολές
που σχετίζονται με το θέμα.

2.1 Η πρώτη επιστολή απευθυνόταν προσωπικά στο Πρόεδρο από Μέλη του Κ.Σ
καταγγέλλοντας κωλυσιεργία εκ μέρους του Γραμματέα για εφαρμογή ή υλοποίηση
αποφάσεων του Συμβουλίου καλώντας τον παράλληλα να κάνει όλες τις αναγκαίες .
διορθωτικές ενέργειες. Οι υπογράφοντες την επιστολή δεν έγιναν γνωστοί επειδή το εκρινε
φρόνιμο ο Πρόεδρος

2.2 Η δεύτερη επιστολή απευθυνόταν στο Πρόεδρο και Μέλη του Κ.Σ εκ μέρους του
Γραμματέα απαριθμώντας διάφορες ενέργειες που έκανε για εφαρμογή αποφάσεων που

•κκρεμούσαν.

2.3 Στη συνέχεια ο Πρόεδρος αποδεχόμενος τις διαπιστώσεις της 1 ης επιστολής αλλά και τις
επεξηγήσεις του γραμματέα θεώρησε πρέπον να συνεχιστεί η συζήτηση επί του επόμενου
εντύπου που ήταν η έκθεση του Γραμματέα για Αναδιοργάνωση της Υπηρεσίας .
Τα μέλη αποδέχτηκαν την εισήγηση και έτσι η συζήτηση επικεντρώθηκε στην ουσία του
θέματος.

Στην έκθεση του ο Γραμματέας διαπίστωσε ότι οι συνεχώς αυξημένες απαιτήσεις των πολιτών
δημιουργούν προβλήματα στην υφιστάμενη υπηρεσιακή δομή ,όπως:

• Χαμηλή παραγωγικότητα
• Ημιτελής διεκπεραίωση εργασιών
• Φτωχός Προγραμματισμός λόγω έλλειψης χρόνου
• Πρόκληση αντιδικιών μεταξύ υπαλλήλων και Πολιτών-· Αδυναμία εποπτικού και καθοδηγητικού ρόλου του γραμματέα και όλα αυτά λόγω

ανεπάρκειας και υπό στελέχωσης του προσωπικού.

Στο σημείο αυτό ο Πρόεδρος και τα μέλη πρόσθεσαν ότι ένας πρόσθετος λόγος είναι και η
απροθυμία ορισμένων για προσαρμογή στα νέα δεδομένα.

2.4 Στη βάση των εισηγήσεων του Γραμματέα ,τα μέλη αποφάσισαν τα ακόλουθα:

2.4.1 Την αγορά τεχνικών υπηρεσιών για την εγγραφή δρόμων με προσφορές στη βάση
μετρήσιμων κριτηρίων (μήκος εγγραφέντος δρόμου)

2.4.2 Την κάλυψη της θέσης του Β. Υδραυλικού με έκτακτο προσωπικό

2.4.3 Την πρόσληψη εποχιακού προσωπικού κατά τις περιόδους αιχμής

α~αριότητα και συντήρηση των χώρων πρασίνου.
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ύνταξη: Πρόεδρος Κ.Σ. Πισσουρίου
Λάζαρος Λαζάρου
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Όσον αφορά την Αγορά Υπηρεσιών για την αποκομιδή σκυβάλων, λόγω ισοψηφίας των μελών
ο πρόεδρος εισηγήθηκε και τα μέλη συμφώνησαν με την αναστολή της λήψης απόφασης μέχρι
να δούμε τα αποτελέσματα των πιο πάνω αποφάσεων αλλά και την εξέλιξη του θέματος της
« Συμπλεγματοποίησης»

2.4.5 Την αναβάθμιση του ρόλου του •••••••••••••• που κατά γενική
ομολογία έχει επιτελέσει στο ακέραιο το ρόλο που του έχει ανατεθεί .Θα βρίσκεται σε συνεχή
επαφή με τον Γραμματέα για τον έλεγχο όλων των εξωτερικών εργασιών των εργατών αλλά
και των εργασιών από τρίτους.

2.4.6 Η εισήγηση του Γραμματέα για πρόσληψη ενός γραφέα τοποθετήθηκε σε μεταγενέστερο
στάδιο ,αναλόγως αποτελέσματος της νέας δομής.

Μετά την υιοθέτηση των πιο πάνω εισηγήσεων του Γραμματέα ,ο πρόεδρος και τα μέλη
.-εξέφρασαν την απαίτηση τους να δουν τα αναμενόμενα αποτελέσματα όπως αυτά
:wιταρατέθηκαν στην έκθεση του γραμματέα(σελίδα 24 - 26)

3 Διάφορα Θέματα

Μετά από συζήτηση διαφόρων θεμάτων τα μέλη αποφάσισαν ομόφωνα τα πιο κάτω:

3.1 Την ανανέωση προηγούμενων αποφάσεων για την διαδικασία κράτησης δημοσίων
χώρων για εκδηλώσεις που προνοούν :

• Επιβεβαίωση κράτησης γίνεται αναλόγως διαθεσιμότητας κατά τον χρόνο
καταβολής των ποσών

}.- €300 για άδεια χρήσης και
}.- €50 για εποπτεία συντηρητή

• Και την υπογραφή γραπτής δέσμευσης του ενδιαφερόμενου ότι θα παραδώσει τον
χώρο στην κατάσταση που το παρέλαβε. Σε αντίθετη περίπτωση θα χρεωθεί το

- κόστος αποκατάστασης της καθαριότητας ή των ζημιών .

3.2 Τον Καθορισμό συνάντηση με την ηγεσία της ΠΑΟΚ στις 29/9/2017 στις 12μ.μ για
συζήτηση θεμάτων που αφορούν το Κοινοτικό Γήπεδο

3.3 Την ανάθεση έρευνας κόστους στους Κους. Κυριάκο Ψωματή και Γραμματέα για την
σωστή τοποθέτηση του δρόμου «Μερσινούδια»

3.4 Τους επιδιωκόμενους στόχους της συνάντησης με τον Υπουργό Εσωτερικών που
προγραμματίστηκε στις 28/09/2017,στις 12:30μ.μ

Σύνταξη: Πρόεδρος Κ.Σ. Πισσουρίου
Λάζαρος Λαζάρου
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